
Theorie 
Bijvoeglijke naamwoorden kennen drie trappen van vergelijking, namelijk: 
 
de stellende trap:         leuk          slim            mooi 

de vergrotende trap:    leuker       slimmer     mooier 

de overtreffende trap:  leukst       slimst         mooist 
 
Hier gelden de volgende regels: 

• Zet in de vergrotende trap -er achter het woord: leuk - leuker, klein - kleiner,  
slim - slimmer. Je ziet dat slimmer ook een extra -m krijgt, omdat anders de 
uitspraak niet klopt. Soms moeten letters veranderen, verdwijnen of worden 
toegevoegd: machteloos - machtelozer, boos - bozer. 
 
Wanneer een woord op een -r eindigt, krijgt de vergrotende trap -der i.p.v. -er: 
duur - duurder, stoer - stoerder 

• Zet in de overtreffende trap -st achter het woord: leuk - leukst, klein - kleinst, 
slim - slimst. 
 
Wanneer een woord op een -s eindigt, krijgt de overtreffende trap alleen nog 
maar een -t: 
machteloos - machtelozer - machteloost, boos - bozer - boost 
 
Sommige woorden eindigen op -st of -sch. Deze woorden krijgen in de 
overtreffende trap géén extra -st, maar in plaats daarvan gebruik je het 
woordje meest voor het woord: 
 
verrast - verraster - meest verrast, komisch - komischer - meest komisch 
  

Bij een paar woorden lijken de vergrotende en overtreffende trap niet op 
de stellende trap. Deze moet je gewoon weten. Voorbeelden hiervan zijn: 

goed - beter - best 

weinig -  minder - minst 

veel -  meer - meest 

  

 


